

DW Freedom

The Media Development Think Tank

WEBINAR

Unlocking the media's full potential in francophone Africa

The African media sector embodies both remarkable potential and persistent fragility. Across the continent, journalists and media organizations continue to demonstrate resilience, innovation, and commitment to public interest reporting – often in environments marked by political interference, economic uncertainty, and personal risk. DW Freedom Think Tank invites you to discuss the current situation of media development in francophone Africa, as well as possible solutions. The webinar will present results and insights from the State of Media Development Report for Burkina Faso, Burundi, Central African Republic, Chad, Congo (Brazzaville), Côte d'Ivoire, Democratic Republic of the Congo, Madagascar, Rwanda, and Senegal. The webinar will be available in French and English.

GUESTS: [Dr. Jean Claude Bitsure & Rev. Jean-Pierre Uwimana](#), Francophone Africa
Researchers for DW Akademie's State of Media Development report

HOST: [Boureima Salouka](#), Project Manager Sahel, DW Akademie

DATE

[August 21th](#)

TIME

[12PM – 1PM \(CAT/CET\)](#)

REGISTRATION

[Click here](#)

QUESTIONS

[Email us](#)

DW Freedom

The Media Development Think Tank

WEBINAIRE

Libérer le plein potentiel des médias en Afrique francophone

Le secteur des médias en Afrique incarne à la fois un potentiel remarquable et une fragilité persistante. À travers le continent, les journalistes et les organisations médiatiques continuent de faire preuve de résilience, d'innovation et d'un engagement envers l'information d'intérêt public – souvent dans des environnements marqués par l'ingérence politique, l'incertitude économique et des risques personnels. Le DW Freedom Think Tank vous invite à discuter de la situation actuelle du développement des médias en Afrique francophone, ainsi que des solutions possibles. Ce webinaire présentera les résultats et les enseignements du rapport sur l'état du développement des médias pour le Burkina Faso, le Burundi, la République centrafricaine, le Tchad, le Congo (Brazzaville), la Côte d'Ivoire, la République démocratique du Congo, Madagascar, le Rwanda et le Sénégal. Le webinaire sera disponible en français et en anglais.

INVITÉS: [Dr Jean Claude Bitsure & Rév. Jean-Pierre Uwimana](#), chercheurs pour le rapport sur l'état du développement des médias de DW Akademie en Afrique francophone

ANIMÉ PAR: [Boureima Salouka](#), manager de projet Sahel, DW Akademie

DATE

21 Août 2025

RÉGISTRATION

[Cliquez ici](#)

HEURE

12h – 1h (HEC/HAC)

QUESTIONS

[Contactez-nous](#)